# THE CHINESE UNIVERSITY OF HONG KONG Diversity and Inclusion Office

### "CUHK Diversity & Inclusion Survey" Lucky Draw Results Announcement

Conducted by Prof. Alan Chan, the Provost, and Prof. Nick Rawlins, Pro-Vice-Chancellor, the Lucky Draw was held on 28 March 2022 during which 3 prize winners were drawn. The lucky draw results were published in Sing Tao Daily and The Standard on 4 April 2022 and winners will be informed of prize redemption details by email individually by 14 April 2022.



The winners are as follows:

Category	Prize	Lucky Draw Registration No. of Winner
Grand Prize	Apple iPad (9th generation) (HK\$2,599)	3643
2nd Prize	Apple AirPods (3rd generation) (HK\$1,499)	2246
3rd Prize	Hong Kong eslite Reading Gift Certificate (HK\$500)	4133

This announcement is for reference only. Relevant terms and conditions on the DIO's website at <a href="https://www.dio.cuhk.edu.hk/programmes-and-activities/survey-lucky-draw-2021-22/">https://www.dio.cuhk.edu.hk/programmes-and-activities/survey-lucky-draw-2021-22/</a> shall prevail.

Trade Promotion Competition Licence No.: 55541

#### 香港中文大學 多元共融事務處

## 「香港中文大學多元共融調查」抽獎 結果公佈

抽獎已於 2022 年 3 月 28 日舉行,由常務副校長陳金樑教授及副校長汪寧笙教授主持,共抽出 3 位幸運兒。得獎結果已於 2022 年 4 月 4 日刊登於星島日報及英文虎報。個別得獎者將於 2022 年 4 月 14 日或之前獲電郵通知獎品領取詳情。



#### 得獎名單如下:

獎項	獎品	得獎者之抽獎 登記號碼
大獎	Apple iPad(第 9 代)(價值港幣 2599 元)	3643
二獎	Apple AirPods(第 3 代)(價值港幣 1499 元)	2246
三獎	香港誠品閱讀禮券(價值港幣 500 元)	4133

此通告謹供參考,是次抽獎活動的一切資訊以 <a href="https://www.dio.cuhk.edu.hk/zh-hant/programmes-and-activities/survey-lucky-draw-2021-22/">https://www.dio.cuhk.edu.hk/zh-hant/programmes-and-activities/survey-lucky-draw-2021-22/</a>上載的相關條款及細則為準。

推廣生意競賽牌照號碼:55541